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Általános feladatok

Szokás szerint zavartalanul működött az ügyfélszolgálatunk az elmúlt időszakban is. A fénymásoló
szalon is szokás szerint nyitva volt, az őszi szünet kivételével. A hozzánk érkező megkeresésekre
válaszoltunk.  A Tétékás  Nyúz  kiadása  folyamatossá  vált  az  Alapítvány  által,  jelenleg  minden
második héten jelenik meg papírosan az újság.

Tartottunk egy nagy megbeszélést, ahova a kuratóriumon, a felügyelő bizottságon, munkatársainkon
és az állandó önkénteseinken kívül minden érdeklődőt meghívtunk a képviselőlistán keresztül. Itt
átbeszéltük az elmúlt időszak történéseit,  illetve átbeszéltünk pár hosszabb távú kérdést. Többek
között  megbeszéltük  a  bankkártyás  fizetés  bevezetésével  kapcsolatosan  felmerülő  kérdéseket,  a
bankváltást, illetve a Nemzeti Ifjúsági Tanáccsal kapcsolatos álláspontunkat.

Szokás szerint rengeteg rendezvényt megvalósulását támogattuk, illetve lebonyolítottuk a NÁBOJ
nemzetközi  fizikaverseny  magyar  fordulóját  az  EPS  Budapest  Young  Minds  Section-nel
együttműködve. Így első ízben került hazánkban megrendezésre ez a nemzetközi fizikaverseny.

Az  Alapítvány  az  elmúlt  időszakban  ünnepelte  alapításának  (az  alapító  okirat  keltének)  25.
évfordulóját. Ebből az alkalomból jövő év november 20-áig tartó kampányt tervezünk, amelynek
keretében szeretnénk sok területen megújulni, illetve visszatérni a gyökereinkhez. A megújulást új
arculat,  ideértve a megújult  logó bevezetésével szimbolikusan is  kifejeztük a  születésnapunkon.
Elkészítettünk az új logóval és a „stabil alap 25 éve” szlogennel ellátott molinót, amit jól tudunk
használni  különböző  rendezvényeken.  A  gólyabálon  már  kihelyezésre  került  első  ízben.  A
megújulásról és az évfordulóról a következő Nyúzban cikket is közzéteszünk.

A TTK HÖK bevonójának első alkalmára jelentkeztünk előadást tartani, a megjelent érdeklődőknek
igyekeztünk bemutatni  az Alapítvány gyakorlati  működését,  remélve,  hogy ezzel felkeltettük az
érdeklődésüket.

Rendezvényeink

Október alighanem legnagyobb ELTE-s rendezvénye az V. Gólyahajó volt. A bulira minden jegy
elkelt,  illetve  még  a  helyszínen  is  jöttek  újabb  vendégek  a  kikötés  után.  A  rendezvénnyel
kapcsolatosan azonban több probléma is felmerült. Egyrészt a fellépő koncertjére senki nem volt
kíváncsi, ennek okairól eltérnek a vélemények, a Választmány megvitatta ezt a kérdéskört alaposan.
Ezért a fellépő a megbeszéltnél jóval rövidebb műsort adott, ahogy ez egyébként a rendezvények
világában megszokott. A rendezvény másik problémája a ruhatár összeomlása volt. Ez az elmúlt
évek  legsúlyosabb  alapítványi  rendezvényen  előforduló  problémája  volt.  Ezzel  kapcsolatban
elnézést  kértünk  a  résztvevőktől  a  FB  esemény  oldalán  és  fokozott  figyelmet  fordítottunk  az
elkavarodott  ernyők és egyéb tárgyak visszajuttatására.  Az összeomlás okairól és a helyzetről a
Nyúzban  is  szervezői  közleményt  tettünk  közzé.  Ezt  a  kérdést  szintén  kielemeztük  a
Választmánnyal  közösen  és  a  gólyabálon  ennek  megfelelően  az  eddigi  ruhatár-koncepció
újragondolásra került.

Örömünkre  szolgált,  hogy  első  ízben  kötöttünk  az  ELTE-vel  közvetlenül  szerződést  a
közbeszerzések  bevezetése  óta.  Ez  a  szerződés  az  Alapítványt  a  Bárczi-TTK  Gólyabál
megszervezésével bízta meg. A rendezvény a mai napon 4-kor ért véget.  Sajnos a vártnál jóval



kevesebben  jelentek  meg,  ennek  okairól  érdemes  elemzést  készíteni.  A  rendezvény  ennek
köszönhetően az előzetes számítások alapján enyhe veszteséggel  zár.  Ugyanakkor a rendezvény
zavartalanul lezajlott, komolyabb fennakadás nélkül. Erről a rendezvényről vélhetően szintén lesz
egy  választmányi  beszámoló,  de  a  Küldöttgyűlésen  is  szívesen  beszélünk  további  részletekről,
hiszen nyilván sokkal tisztábban fogjuk látni a helyzetet.

Szolgáltatásaink

A webshop  beüzemelés  előtt  áll,  az  önkormányzati  engedélyeztetés  már  lezajlott,  már  csak  a
kancellár úr jóváhagyására várunk. Reményeink szerint beadott kérvényünk mind a webshop, mind
a bolt esetében pozitívan kerül elbírálásra.

Az ELTE Eötvös Kiadótól visszakapott könyveink leltározása lezárult, zajlik a könyvek webshopba
történő feltöltése.

Az érettségi előkészítőink zavartalanul működnek. A féléves (70 órás) előkészítők közül egyedül a
matematika  emelt  szinttel  kapcsolatosan  nem határoztunk  még  az  oktató  személyéről.  Jelenleg
jelentkezés  zajlik  ezekre  a  tanfolyamokra.  A tanfolyamok  az  ELTE  Hallgatói  Szolgáltató  és
Sportközponttal egyeztetett módon kerültek meghirdetésre, így a két ELTE-s előkészítő tanfolyamai
azonos áron lettek meghirdetve, illetve a meghirdetett tárgyak is összehangolásra kerültek.

Záró gondolatok

Igyekeztünk  szokás  szerint  nagyon  röviden  összefoglalni  a  legfontosabb  tudnivalókat.
Természetesen  mind  írásban,  mind  szóban,  szívesen  állunk  rendelkezésre  bármikor,  akár  a
Küldöttgyűlésen is. 

Újra jeleznénk, hogy mind a ketten örömmel adnánk át a helyet újabb, lelkes embereknek. Kérjük,
hogy amennyiben valaki szeretne pályázni titkári vagy elnöki pozícióra vagy tud ilyen személyről,
értesítsen minket, hogy benyújthassuk a lemondásunk, megnyitva az utat mások előtt. (Kérjük, hogy
lehetőség szerint időben tegye ezt, mondjuk Küldöttgyűlés előtt egy héttel, hogy a nyílt versenynek
ne legyen akadálya.) Szeretnénk ettől függetlenül is erősíteni az önkéntesek bevonását, ha bárki
kedvet érez, hogy csatlakozzon hozzánk, keressen minket, örömmel fogadjuk.
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